



Journal of Foreign Legislation and Comparative Law. -2024

ISSN 1991--3222

URL - <http://jzsp.jes.su>

All right reserved

No. 4 Volume 20. 2024

Review of the 138th Plenary Session of the European Commission for Democracy through Law (Venice Commission) (March 15—16, 2024)

Anna Kashirkina

Institute of Legislation and Comparative Law under the Government of the Russian Federation

Moscow, Russia

Andrey Morozov

Institute of Legislation and Comparative Law under the Government of the Russian Federation

Moscow, Russia

Abstract

On March 15—16, 2024, the 138th plenary session of the European Commission for Democracy through Law (Venice Commission) took place. During this plenary session, opinions were considered and adopted on the legislation of various states, including Spain, Lebanon, Bulgaria, Hungary, Bosnia and Herzegovina. Experts from the Venice Commission made proposals and recommendations regarding the legislation of foreign countries.

Keywords list (en): European Commission for Democracy through Law (Venice Commission), plenary session, Council of Europe, conclusion, recommendation, states, judicial system, prosecutor's office, sovereignty

Date of publication: 29.08.2024

Citation link:

Kashirkina A., Morozov A. Review of the 138th Plenary Session of the European Commission for Democracy through Law (Venice Commission) (March 15—16, 2024)

// Journal of Foreign Legislation and Comparative Law. – 2024. – V. 20. – No. 4 C. 123-132 . URL: <https://jzsp.jes.su/s1991-32220000622-3-1-ru-155/>. DOI: 10.61205/S199132220031299-4

No orders found

Обзор 138-й пленарной сессии Европейской комиссии за демократию через право (Венецианской комиссии) (15—16 марта 2024 г.)

Каширкина Анна Анатольевна

*Институт законодательства и сравнительного правоведения при Правительстве Российской Федерации
Москва, Россия*

Морозов Андрей Николаевич

*Институт законодательства и сравнительного правоведения при Правительстве Российской Федерации
Москва, Россия*

Аннотация

В обзоре освещена работа 138-й пленарной сессии Европейской комиссии за демократию через право (Венецианской комиссии), состоявшейся 15—16 марта 2024 г. В ходе сессии были рассмотрены и приняты заключения по законодательству различных государств, включая Испанию, Ливан, Болгарию, Венгрию, Боснию и Герцеговину. Экспертами Венецианской комиссии были высказаны предложения и рекомендации относительно законодательства зарубежных стран.

Ключевые слова: Европейская комиссия за демократию через право (Венецианская комиссия), пленарная сессия, Совет Европы, заключение, рекомендация, государства, судебная система, прокуратура, суверенитет

Дата публикации: 29.08.2024

Ссылка для цитирования:

Каширкина А. А. , Морозов А. Н. Обзор 138-й пленарной сессии Европейской комиссии за демократию через право (Венецианской комиссии) (15—16 марта 2024 г.) // Журнал зарубежного законодательства и сравнительного правоведения. – 2024. – Т. 20. – № 4 С. 123-132 . URL: <https://jzsp.jes.su/s1991-32220000622-3-1-ru-155/>. DOI: 10.61205/S199132220031299-4